



人人行義

EVERYONE VOLUNTEERS

有心義工 ♥ 多謝您

THANK YOU VOLUNTEERS CAMPAIGN

2023-11-2-12-15
逢星期四 獨賞義工優惠



美心賞您獨家優惠

向美心集團旗下指定超過550間分店，出示是次活動海報電子版，即可享指定優惠。

Please present this electronic poster in more than 550 designated stores of Maxim's Group to enjoy the designated privileges.



更多優惠詳情
Know more about
the privileges



條款及細則

1) 此優惠只適用於「有心義工·多謝您」義工感謝計劃之指定優惠日期及美心集團於香港指定參與品牌之分店。2) 請於領取優惠時出示此海報電子版及進行指定消費，方可享用指定優惠。3) 此優惠不可兌換現金或其他產品，亦不可與其他推廣優惠或折扣，包括但不限於信用卡優惠、飲食禮券/現金券、優惠/折扣券、其他電子優惠券、會員折扣優惠、員工折扣優惠等同時使用及不可轉讓。4) 美心食品有限公司保留終止此優惠或更改此條款及細則之權利，恕不另行通知。5) 如有任何爭議，美心食品有限公司保留最終決定權。

Terms and Conditions

1) This offer is only applicable to the designated promotion dates of the Thank You Volunteers Campaign and designated stores of Maxim's Group in Hong Kong. 2) Please present this electronic poster and make designated purchase to enjoy the designated offer. 3) This offer cannot be exchanged for cash or other products, nor can it be combined with other promotional offers or discounts, including but not limited to credit card offers, food and beverage gift certificates/cash coupons, discount coupons, other electronic coupons, member discounts, and employee discounts equivalent for simultaneous use and non-transferable. 4) Maxim's Caterers Ltd. reserves the right to terminate this offer or change these terms and conditions without prior notice. 5) In case of any dispute, Maxim's Caterers Ltd. reserves the right of final decision.